
PROTOKÓŁ NR  56/17

z posiedzenia Komisji Budżetu, Planowania i Finansów, 

które odbyło się 4 grudnia 2017 roku

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 13:00     zakończenie o godz. 15:30

Uczestniczyli w nim:

Członkowie Komisji:

1. Artur Wrona – Przewodniczący  komisji

2. Zofia Ujma

3. Ewa Pędziwiatr

4. Krystyna Konieczna

5. Krzysztof Gorczyca

6. Anna Klepacz

Nieobecni usprawiedliwieni:Paweł Pituch, Sławomir Jakóbowski,  Paweł Ciszewski

Nieobecni nieusprawiedliwieni: 

Obecni spoza grona Członków:

1. Renata August

2. Małgorzata Krysiak

3. Ewa Solorz

4. Danuta Bunij

5. Sylwia Kędzierska

6. Henryk Maniecki

7. Wiesław Kędzierski

8. Dariusz Kaliński

9. Anna Perłowska

10. Danuta Żurawska

11. Irena Kawałek

Porządek obrad:

1. Otwarcie posiedzenia  - zatwierdzenie porządku obrad.

2. Omówienie prognozy budżetowej na 2018 rok w jednostkach budżetowych miasta.

3. Sprawy różne.

4. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1. Przewodniczący K.B.P.F., wzorem lat ubiegłych zaprosił na posiedzenie komisji dyrektorów

jednostek  budżetowych  aby  przed  zatwierdzeniem  budżetu  na  2018  rok,  zapoznać  radnych  z

planowanymi  wydatkami  w  tych  jednostkach.  Przywitał  zebranych,  zapoznał  z  porządkiem

posiedzenia, który został zatwierdzony jednogłośnie.

Ad 2. Dyrektorzy  jednostek  oświatowych,  szkół,  przedszkoli  oraz  dyrektor  Biblioteki  Miejskiej  zostawili

swoje wnioski, które stanowią załączniki do protokołu i  są do wglądu w Biurze Rady Miejskiej.  Dyrektor

Miejskiego Ośrodka Kultury przedstawił projekty działań imprez kulturalno-oświatowych na terenie miasta ,



na które będą niezbędne środki finansowe. Komendant MSR skupił się niskich poborach pracowników MSR ,

dotyczy to 10 osób. Aktualnie pracują za najniższą krajową.

Dyrektor MOPS przedstawiła wszystkie działania placówki, zwróciła uwagę na brak środków, które muszą być

wypłacone podopiecznym terminowo, a zostają przekazane w późniejszym terminie. Zaznaczyła po raz 

kolejny od lat, że w Kowarach jest brak mieszkań chronionych, co zapewniłoby schronienie bezdomnym i 

przyczyniło się do obniżenia kosztów za ich pobyt w schronisku Brata Alberta i innych  placówkach za co 

Gmina Kowary ponosi koszty.

Zarząd Eksploatacji Zasobów Komunalnych zmuszony jest kupić samochód dostawczy, który jest niezbędny

do funkcjonowania zakładu.

Ad 3. W sprawach różnych  radni,  członkowie  Komisji  ustalili  terminy  posiedzeń  następnych  komisji  w

sprawie budżetu na rok 2018.

Ad 4. Przewodniczący zamknął posiedzenie o godz.15.30  

Wnioski Komisji:

1.  Wniosków brak.

 

Protokołowała:                                                                                                 Przewodniczący Komisji:

   Zofia Ujma                                                                                                              Artur Wrona


